

附件一

國立交通大學土木工程學系誠徵助理教授(含)以上專任教師

本系擬徵聘具深厚研究潛能及教學熱忱之專任助理教授以上教師一名

一、應徵資格：

1. 具博士學位（含預計於聘任前取得博士學位證書者）。
2. 測量及空間資訊相關領域，具下列專長尤佳
地理資訊系統、導航定位、遙感探測、人工智慧、智慧國土、巨量空間資料分析、及跨領域智慧防災等。
3. 具測量相關課程及英語授課能力。

二、預計起聘日期：民國 110 年 2 月 1 日以後。

三、有意申請者請備：

1. 詳細學、經歷
2. 博士畢業證書
3. 研究所成績單
4. 著作目錄表
5. 代表著作
6. 參考著作(已發表之重要論文影本)
7. 個人教學及研究計畫
8. 三人以上之諮詢者名單及聯絡電話和 e-mail。

四、合者將進一步聯絡。意者請於民國 109 年 5 月 1 日前將紙本寄：30010 新竹市大學路 1001 號國立交通大學土木工程學系教師徵聘委員會召集人 張智安教授收。聯絡人：張智安教授，電話：03-5712121 轉 54929，e-mail: tateo@mail.nctu.edu.tw (信封請註明應徵測量組教師)；若資格不符或未獲錄取時，恕不退件或另行通知。

FACULTY POSITION OPENING ANNOUNCEMENT

The Department of Civil Engineering at National Chiao Tung University, Taiwan, invites applications for one faculty position at assistant, associate, or full professor level. The candidate must possess a Ph.D. degree in related fields of surveying and geomatics engineering, including geographic information system, positioning and navigation, remote sensing, artificial intelligence, smart homeland, geospatial big data analysis, and disaster prevention. The appointment will start on February 1, 2021. A detailed curriculum vitae, a copy of Ph.D. degree certificate, a statement of teaching and research plan, a publication list, representative publications, transcripts of academic record, and a list of at least three referees (including affiliation, contact address, phone number, and email address) should be sent to Prof. Tee-Ann Teo, Search Committee Chair, Department of Civil Engineering, National Chiao Tung University, 1001 University Road, Hsinchu, Taiwan 30010. The application deadline is **May 1, 2020**. Electronic applications are acceptable and the materials of applications should be sent to tateo@mail.nctu.edu.tw.